
Referat af bestyrelsesmøde torsdag d.24/5-2012 hos Laila 

 

Alle mødt. 

 

 

 

Nyt fra formanden 

 

Vi har fået lavet et oplæg til ny hjemmeside. Man kan allerede nu gå ind på siden 

Anneksvænget..dk/ny. Vi fik en forevisning af Laila , som bestyrelsen straks godkendte. Den 

mangler stadig at blive gjort brugbar med hensyn til referater, links m.m. 

 

 

Å-projektet  / grønne område 

 

Mads har talt med en repræsentant fra Skov- og Naturstyrelsen. De vil måske ændre belægningen på 

stierne fra barkflis til stabilgrus, hvilket vi er indforstået med.  

Der er blevet foretaget niveauændring af det aftalte areal. Regnvandsbassinet er etableret efter 

forskrifterne. 

Ib har taget fotos af hele projektet. De vil blive lagt på vores nye hjemmeside. 

 

Veje og fortove. 

 

Laila har fundet priser på fremstilling af skilte med ”legende børn”. Prisen komplet er ca. kr. 1600 

pr. skilt, og vi skal bruge tre skilte. Vi har ikke taget beslutning om hvilken skilteform det skal 

være. 

Der er konstateret frostsprængning af enkelte nye fliser. Der skal reklameres. Laila har taget billeder 

og Mads følger op med kommunen. 

Der er d. 13. marts sendt brev til kommunen vedr. vedligeholdelseskonti. Vi har endnu ikke fået 

svar. 

 

Arrangementer mm. 

 

Der bliver ikke afholdt Skt. Hans arrangement på det grønne område i år. 

Der var forslag om at arrangerer en bowlingtur for bestyrelsen, evt. på en hverdag. Vi tænker. 

Generalforsamlingen afholdes onsdag d. 26. sept. 2012. kl. 19.30. Planlægningen foretages på næste 

møde. 

 

Eventuelt.  

 

Den nye omfartsvej, Ring 3, blev kort diskuteret. Bestyrelsen foretrækker den nordlige løsning, 

hvilket vil sige Bogensevej mod Søndersø. 

Vi diskuterede også møde disciplin, så vi holder os til punkterne på dagsordenen og tager dem i 

rækkefølge. 

 

Næste møde. 

 

Torsdag d. 6. sept. 2012 kl. 19.30 hos Laila. 


